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Borgemarka hytteforening 
Styremøte nr. 5 – 06.08.22 
 
Til stede: Olav Gjærevold, Arild Palmstrøm, Ole Konrad Haug, Jan Fredrik Michelet, 
Bente Amundsen MacBeath  
Forfall: Odd Arve Jensen  
Referent: Bente AM 
 

2022 Sak Ansvarlig 
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Oppfølging av referat fra forrige møte 21.5.22 
Styret gjennomgikk oppfølging av aksjonene fra forrige møte:   
 
Oppfølging av stier i samarbeid med DNT – Det er tatt kontakt 
med DNT og de har Reinsjøfjell stien som prioritet. De trenger 
ikke vår hjelp. 
 
Kart med gamle navn – Det blir møte med de aktuelle 
personene i forkant av årsmøtet 3.9.22.  Det har vært kontakt 
med Lars Jacobsen fra Skrepperud og historielaget i Uvdal.  
Historielaget hadde ikke jobbet med gamle navn spesielt.  
Norsk Stadnamnarkiv ved Universitetet i Oslo er en annen 
interessant instans. 
 
Det kan være aktuelt å presentere denne saken på neste 
årsmøte i Hytteforeningen. 
 
Det jobbes også med historien om Elvestrand. 
 
Det finnes en hytte ikke langt fra Skjønnegrammin som kalles 
Bonsehytta.  Ola Bonse bodde der. Det finnes et bilde som Odd 
Erling Remme har. 
 
Felles styremøte med Steinset Øktern hytteforening  
Det blir møte i løpet av høsten.  To saker som bør diskuteres er 
mobildekningen og et mulig stikart (se under). 
 
Dugnad på Elvestrand – Dugnaden ble gjennomført av styret 
før styremøtet. 
 
Mobildekning - Telenor 
Olav har kontakt med Telenor – Pål Lukas Haugen.  Lykkjeåsen 
antennen eies både av Telenor og Netcom.  Det sjekkes om det 
er trær som kan tas ned.  Når det gjelder Steinset og Økterens  
nøling med å sette opp antenne så bør det jobbes med å finne 
et sted som ikke er midt i hyttefeltet. 
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Status løyper og stier 
 
Det er ikke gitt tillatelse fra grunneier til å merke stien til 
Isbrunatten.  Kontaktperson hos Astrup er Forvalter Fredrik 
Aanerud. 
 
Når det gjelder stier så er det stort sett hytteforeningene som 
har gjort dette.  Det er stor interesse for et stikart, men 
Løypelaget er ikke så interessert i å gjøre det.  Det er en 
mulighet å kontakte Sti – og løypekomiteen i kommunen. 
 
Oppsetting av skilt – alle gjennomført 
 
Tur til Nore Kraft og Gvammen oppdrettsanlegg 
Gjennomført og var veldig vellykket 

Årsberetningen 

Alle hadde jobbet med sine deler av beretningen og det ble 
redigert sammen av Bente.  For at ikke det skal være tvil om 
hva beretningen dekker så ble det presisert at det er en 
beretning til årsmøte 2022, og den dekker perioden september 
21 til september 22.  Styret gjennomgikk beretningen og 
gjorde nødvendige justeringer.  Den sendes til medlemmene 
som vedlegg til innkallingen til årsmøtet innen 10.8. 

Tidsplan for gjennomføring av årsmøte 

Styret møter en time før årsmøtet for å gjøre i stand lavvoen.  
Den må varmes opp.  Ole Konrad tar med oppvarmingsovn. 
Grill finnes, men vi må ha med kull. 
Alle tar med minst en kanne kaffe. 
Bente kjøper inn Twist, ketchup, sennep, kull og pappkrus. 
 
Olav leder møtet innledningsvis, men forslås også som 
møteleder.  Alle presenterer sin del av beretningen.  
Beslutninger må tas om kontingent, og regnskap / budsjett må 
godkjennes. 
 
Yngvar Roaas presenterer valgkomiteens arbeid. 
 
Tema. Etter årsmøtet kommer det en representant fra 
kommunen som skal snakke om Regional plan for Reinsjøfjell 
– Norefjell; en langsiktig, helhetlig strategi for bruk av 
fjellområdene. 
 
Sosialt samvær med grilling av egen mat – alle bes ta med 
nødvendige tallerkener, bestikk osv. 
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